

- Investigating difficulties
- Addressing needs
- Finding Solutions

Practical support and solutions for school, daycare, residential, recreational and clinical teams who are educating or caring for children, teenagers, adults or seniors. This includes, but is not limited to, those living with a:

- behavioural challenge
- language or communication delay/disorder
- physical or intellectual disability
- neurodevelopmental disorder (autism, ADHD etc.)
- medical condition
- neurocognitive disorder (Alzheimer's etc.)
- loss of autonomy, or
- other specific special need, condition or diagnosis



Laurie Mitchell
Special Care
Counsellor
MEMBER OF THE



My services meet your needs by providing targeted assistance that aims to improve your situation

Contact me for more information, if....

- you have just received a diagnosis for someone in your care, and you aren't sure where to start
- recommended or habitual methods and strategies are not resulting in progress or change
- you know what to do, but struggle with how
- creating documents like IEPS, PSIs and behaviour plans seems impossible
- the team is struggling to work together to meet the combined needs of individuals and groups
- you have tried all the tools in your toolbox and need some new ideas
- you are finding it difficult to pinpoint the root of the difficulty, challenge or behaviour of an individual

Des services basés sur les besoins et axés sur les solutions pour les équipes

Uni Diversité
Soutien, Consultation, et Éducation pour des besoins divers

www.uni-diversity.com
514-208-6227
info@uni-diversity.com



- Analyser les difficultés
- Répondre aux besoins
- Trouver des solutions

Du soutien et solutions pratiques pour les équipes scolaires, de la garderie, résidentielle, récréatives et cliniques qui éduquent ou qui soignent des enfants, adolescents, adultes ou personnes âgées.

Cela inclut, mais sans s'y limiter à, ceux qui vivent avec un/e:

- défi comportemental
- trouble/retard de la communication ou langage
- déficiência physique ou intellectuelle
- trouble neurodéveloppemental (autisme, TDAH etc.)
- condition médicale
- trouble neurocognitif (l'Alzheimers etc.)
- perte d'autonomie, ou
- autre besoin particulier, condition ou diagnostic spécifique

Laurie Mitchell

**Éducatrice
Spécialisée**
MEMBRE DE L'

AEE SQ
Association des
Éducatrices et Éducateurs
Spécialisés du Québec

Mes services répondent à vos besoins en vous apportant de l'aide ciblé qui vise à améliorer votre situation

Contactez-moi pour plus d'informations, si.....

- vous venez de recevoir un diagnostic pour une personne à votre charge et vous ne savez pas par où commencer
- les méthodes et stratégies recommandées ou habituelles ne se traduisent pas par des progrès ou changement
- vous savez quoi faire, mais pas comment
- créer des documents tels que les plans d'intervention, les PSI et les plans de comportement semble impossible
- l'équipe à la difficulté à travailler ensemble pour répondre aux besoins combinés des individus et des groupes
- vous avez essayé tous les outils de votre boîte à outils et avez besoin de nouvelles idées
- vous recontez les obstacles à identifier la racine de la difficulté, du défi ou du comportement d'un individu

Needs based and solution oriented services for teams



www.uni-diversity.com
514-208-6227

info@uni-diversity.com

